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Jaarverslag 2022 

Cuijks Archief 
 

 

Algemeen 
 

Ook dit jaar zagen we een instroom van archieven van particulieren, 
organisaties en bedrijven (ruim 40 schenkingen) met veel waardevolle 

historische informatie, foto’s en documenten.  
 

Tentoonstellingen 

 
In 2022 hebben we onszelf als Cuijks Archief van de betere kant laten zien. 

Dit jaar hebben we een aantal tentoonstellingen, zowel intern- als extern, 
geplaatst: 

Intern: 
1. Als eerste een tentoonstelling over de werken van de kunstenaars 

Wilna Haffmans en Gerard Bruning. Deze tentoonstelling liet een aantal 
periodes uit hun leven, maar ook de totstandkoming van hun kunstwerken 

zien.  
De tentoonstelling werd aangevuld met een aantal van hun werken. 

2. Bij de opening van het ‘nieuwe’ culturele jaar, tegelijk met de opening van 
de Beeldentuin en Heemtuin, hebben we de Molenstraat in beeld gebracht. 

Hierin afbeeldingen vanaf begin 1900, uitlopend naar de huidige tijd. 
De tentoonstelling mocht op veel belangstelling rekenen en ook in de 

periode ná de opening hebben veel belangstellenden de tentoonstelling 

bezocht.  
Als uitvloeisel van deze tentoonstelling is door een aantal personen uit de 

Molenstraat het plan op gevat met het C.A. materiaal, en met gegevens 
van- en door vroegere bewoners, een boek uit te geven.  

Het Cuijks Archief zal hier actief aan meewerken. 
Extern: 

1. In juni werd bij de gemeente LandvanCuijk een congres gehouden over 
het wonen en leven aan de Maas. Als verrijking van deze bijeenkomst 

heeft het C.A. hiervoor een aantal foto’s beschikbaar gesteld  
2. In Juni vierde de voetbalvereniging Vianen Vooruit hun 90 jarig jubileum. 

Zij wilden dit evenement opsieren met een tentoonstelling over deze 
periode. Materiaal kwam deels uit de archieven van het C.A., maar ook 

voor een gedeelte uit de archieven van de voetbalclub.  
Dit laatste materiaal is gescand en toegevoegd aan onze archieven. 

3. Voor een reünie van leerlingen van de voormalige Dominicus Savio school 
is een tentoonstelling opgemaakt.  
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4. Dit jaar is begonnen met de voorbereiding tot herinrichting van de 

tentoonstellingsruimte. Hiermee willen we het tentoongestelde op een 
interessanter manier presenteren en de mogelijkheid openen, meerdere 

thematentoonstellingen te presenteren. 
5. Eerder gepresenteerde tentoonstellingen worden op de website 

(Cuijksarchief.nl) in een verkorte vorm digitaal gepubliceerd. 
 

Als gevolg van de oplopende kosten voor energie, grondstof- en andere zaken 
heeft Jumbo vooralsnog afgezien van de aanmaak van een 2e boek.  

Op verzoek van Jumbo waren we eerder al begonnen met het verzamelen en 
uitwerken van thema’s; het eerder reeds aangemaakte werk is opgeslagen tot 

betere tijden.  
 

Social media -  PR -  Promotie 
 

Op Twitter was het Cuijks Archief actief en heeft daar ca. 1.200 volgers.  
De actuele, nieuwe, website werd in toenemende mate geraadpleegd, ook al 

vanwege het feit dat steeds meer relevante informatie digitaal toegankelijk 
werd gemaakt.  

Het fotoarchief toegankelijk via de website CuijksArchief is verder gevuld met 
foto’s en film trailers. 

Het aantal bezoekers dat de website uitgebreider bezocht, nam toe tot ruim 
6.000. 

Publicaties vonden plaats in het blad Topic en de dag- en weekbladen in de 
regio.  

In het Blad De Stier was in elke editie een interessant historisch artikel te lezen. 
Daarnaast werd meegewerkt aan programma’s voor ValuweTV en TV-Land van 

Cuijk.  
 

Vrienden van het CuijksArchief 
 

Ook dit jaar werd het CuijksArchief werd ondersteund door een betrokken groep 
‘Vrienden van het CuijksArchief’. 

 
Filmavonden - lezingen - rondleidingen 

 

De gebruikelijke filmavond in november kon, helaas ten gevolge van een 
‘dubbele’ boeking elders, niet plaats vinden.  

Onze filmavond zou tegelijkertijd plaats vinden met het ‘Opinicafé’, waarbij de  
2 evenementen uit dezelfde bezoekerspool zouden vissen. 

Wel hebben we dit jaar op verzoek een aantal rondleidingen in ons gebouw 
gehouden.  
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Andere diensten 

 
Naast de vele verzoeken om informatie, documenten en foto’s en video’s (onder 

andere veel bestellingen naar aanleiding van de tentoonstelling over de 
Molukkers in Cuijk, eerder in 2021) ontving het Cuijks Archief in dit jaar weer 

veel schenkingen van historische foto’s, documenten en oude archieven van 
particulieren, verenigingen en bedrijven.  

Een selectie hieruit:  
• Fotomateriaal uit de Molukse community. 

• Fotomateriaal van de voetbalvereniging Vianen Vooruit. 
• Circa 1400 digitale van de foto’s harmonie G.I.D. 

• Doos materiaal Martinus gilde 
 

ICT 
 

Er is begonnen met het vervangen van gekregen en verouderde machines. 

De 2 nieuwe servers zijn nu operationeel, wat een snellere toegang tot de 
bestanden tot gevolg heeft. Het energieverbruik is hierdoor afgenomen.  

 
Cultuurstraatoverleg 

 
Tweemaal namen wij deel aan het overleg met de deelnemers van de 

Cultuurstraat.  
 

Overleg met de gemeente Cuijk 
 

Bestuurlijk overleg heeft in het 3e kwartaal plaats gevonden. 
Er is in het 4e kwartaal ambtelijk overleg geweest over de energiekosten.  

 

Cuijkse Canon  

De website, CuijkseCanon, is dit jaar ondergebracht in de CuijksArchief website 

 

Heemkunde 
 

De Heemkundegroep produceerde en publiceerde teksten en documentatie over 
het ontstaan en de geschiedenis van verenigingen. Door gebrek aan 

medewerkers op dit terrein, konden er dit verslagjaar weinig nieuwe activiteiten 
plaatsvinden. 
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Bidprenten 

 
Het verzamelen van bidprentjes en rouwkaarten heeft nog steeds de volle 

aandacht. Nieuwe exemplaren worden gescand en in mappen opgeslagen. 
De hoeveelheid aan bidprenten neemt gestaag toe. Momenteel zijn er meer 

dan 15.500 digitaal aanwezig. 
 

CuijkinBeeld 
 

De CuijkinBeeld fotografen werkten gestaag verder aan het in beeld brengen 
van Cuijk.  

Enkele voorbeelden van registraties, die voor onze geschiedenis van belang zijn: 
• Nieuwbouw Heeswijkse Kampen, o.a. Selenius en Waterput. 

• CPO bouwprojecten aan Cantheelen en ’t Bijltje. 
• Herinrichting Grotestraat, Molenstraat en Bontsestraat. 

• Bouw appartementen villa Mosa. 
• Voortgang aanpassing ‘de Bungelaar’ Beers. 

 

Dit jaar is gestart met het ‘filteren’ van het verzamelde CuijkinBeeld materiaal: 
de meest sprekende foto’s worden van de benodigde informatie en van een 

archiefnummer voorzien en daarna ondergebracht in het algehele archief.  
Resterende foto’s blijven beschikbaar en zijn terug te vinden vanuit 

verwijzingen in de gearchiveerde foto’s. 
De CuijkinBeeld website is dit jaar ondergebracht in de CuijksArchief website. 

 
 

Repro – Fotografie - Video 
 

Krantenartikelen worden gefotografeerd en in digitale vorm opgenomen in de 
archieven en daar mee toegankelijk gemaakt. 

De videogroep heeft analoge films, vaak geschonken door donateurs, 
gedigitaliseerd en in ons archief ondergebracht. 

Tevens hebben zij van de aanwezige films een trailer gemaakt, die in het 

Fotoarchief op de website Cuijksarchief worden opgenomen.  

 
ANBI 

 

Sinds eind 2016 heeft het Cuijks Archief de zogenaamde ANBI-status. Dit geeft 
donateurs en ook het Cuijks Archief zelf (belasting)voordelen. 
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Financiën 

 
In het verslagjaar werd een grote donatie van het st. Antonis en Martinusgilde 

uit Cuijk, welk nu in latente status is, ontvangen.  
Tevens werd er door de gemeente Land van Cuijk een energiesubsidie verstrekt. 

Mede door vorenstaande en energiemaatregelen en een zuinig beleid kon enige 
reserve worden gerealiseerd. Deze reserve is dringend nodig voor de 

noodzakelijke vervanging, uitbreiding en vernieuwing van ICT-apparatuur.  
Het Cuijks Archief is volledig afhankelijk van gemeentesubsidie, donaties en 

beperkte eigen inkomsten van acties, verkopen en dienstverlening.  
 

De vrijwilligers 
 

In dit verslagjaar waren gemiddeld 42 vrijwilligers actief.  
Mensen die zich met passie weer hebben ingezet voor de activiteiten binnen het 

Cuijks Archief, ook al hebben we in het afgelopen (corona)jaar minder onze 

inzet kunnen tonen.  
Het onderlinge contact en de samenwerking op ons kantoor kon slechts ten dele 

worden onderhouden. Echter, mede door het gedeeltelijk thuiswerken, het 
enthousiasme en de inzet voor het Cuijks Archief, werd ook in dit verslagjaar als 

bijzonder positief ervaren. 
 

Tot slot 
 

Het Cuijks Archief blikt terug op een bijzonder jaar 2022.  
Een jaar waarin wederom met hart en ziel werd gewerkt aan het beheer en 

behoud van de historie van Cuijk, Sint Agatha, Katwijk, Vianen, Haps en Beers.  
Dit alles, ondanks dat dit jaar door de corona omstandigheden gekenmerkt was, 

lang niet alles kon worden uitgevoerd en gerealiseerd zoals we dat gewend 
waren.  

Kortom, ook dit jaar hebben we ons als een organisatie getoond, waar service 

aan de bezoekers tot zijn recht kwam. 
Een organisatie waar de rijke Cuijkse historie op een eigentijdse manier niet 

alleen wordt bewaard, maar ook voor de toekomst toegankelijk is en blijft voor 
iedere geïnteresseerde.  

 
 

Cuijk, jan 2023. 
Bestuur Cuijks Archief 

(Stichting FotoArchiefDienst Cuijk) 


